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Marco, wiens grootvader en vader ook al slagers waren, 
werkte in 1990 bij de vorige eigenaar Ton Tonus in de 
slagerij op het hoekje van de Jutfaseweg en de Volkerak-
straat. Na een paar maanden begon Marco echter voor 
zichzelf in Kanaleneiland. Het contact met Tonus bleef 
goed en toen Marco zelf worsten wilden gaan maken, 
mocht hij gebruik maken van de ruimte en de spullen van 
zijn voormalige werkgever. Hij kwam dus nog regelmatig 
langs en toen Tonus in 2008 met pensioen ging, heeft 
Marco de tent, en daarmee de binding met Rivierenwijk, 
overgenomen. 
Buurtbewoners doen er boodschappen of klimmen uit 
hun bootje voor een belegd broodje, en maken ondertus-
sen een praatje met Marco. Vaak weet die precies wat er 

De slagerij van Marco Verhagen
Na de picknicktafel aan de Merwedekade en het groen van het Gierzwaluwplantsoen is het tijd voor 
de derde geluksplek van de Geluksroute Rivierenwijk: Slagerij Marco Verhagen. Wat is de geschiedenis 
van deze plek, waarom is het een geluksplek en hoe ziet eigenaar Marco dit zelf?

speelt in het leven van zijn klanten, of het nu een zwan-
gerschap, een ziekte of een verbouwing is. Voor de klein-
tjes is er altijd een plakje worst, en sommige wat grotere 
kinderen mogen al zelf boodschappen bij Marco komen 
doen. ‘Dat is wel mooi, je kan die kinderen een beet je 
helpen om met geld te leren omgaan. Je geeft ze hun wis-
selgeld en zegt erbij dat ze het goed moeten bewaren, of 
je doet het in een zakje als ze nog erg klein zijn.’ 

Voor velen is de slagerij dan ook een vertrouwde plek 
waar nog aandacht is voor het individu. Helaas voor al 
deze mensen gaat Marco ermee stoppen. Eind januari 
2024 gaat de slagerij dicht. Hij gaat op een andere plek 
een nieuwe slagerij beginnen, op een drukkere locatie. 
Wat heeft hem tot deze beslissing gebracht? ‘Helaas is 
de omzet al een tijdje aan het verminderen. Toen kwam 
corona er bovenop… de catering lag toen natuurlijk op 
z’n gat, en sommige klanten zijn na de crisis niet meer 
teruggekomen. Ik werk hier zo’n 80 uur per week en mijn 
vrouw ook nog eens 40 á 50, en het is het gewoonweg 
niet meer waard. Ik vind het helemaal niet erg om hard te 
werken, maar je moet er wel je eigen boterham mee kun-
nen verdienen. Bovendien ben ik wel toe aan een nieuwe 
uitdaging. Ik ben heel trots op wat ik hier heb neergezet, 
en ik hoop op de nieuwe locatie weer iets moois te kun-
nen opbouwen.’

Wat gaat Marco missen aan de Rivierenwijk? 
‘Het contact met de klanten en de gezelligheid van de lo-
catie, de bootjes die voorbijkomen en de studenten die na 
het sporten even een broodje komen eten op de bankjes 
voor de deur.’ Dat alles zorgt voor momentjes van geluk, 
maar het allerbelangrijkste in het leven is voor Marco 
gezondheid en het gezin. ‘Deze stap zet ik ook voor hen. Je 
wilt je kinderen alles kunnen geven wat je geven kan.’

Manja van Wezep

geluksplek
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De Rivier-Dichter is een onafhankelijke wijkkrant van, voor en door 
wijkbewoners van de Rivierenwijk en Dichterswijk. 

Jaargang 19 nummer 6. Oplage: 5.000. Volgende nummer: februari 2024
Wil je iets plaatsen, heb je ideeën of vragen? 
Mail naar redactie@rivier-dichter.nl Of lever je kopij in voor 30 januari op 
Balijelaan 40. De redactie behoudt zich het recht voor artikelen die te lang zijn 
in tekorten.

Website: www.rivier-dichter.nl

Redactie: Marlies Bos, Dirk van Haastrecht, Grietje Henken, Yvon van der Veen

Vorm en opmaak: Grietje Henken 

Druk: Centrum Drukwerk

Bezorging: Daphne Desseaux, Marjolein de Graaff, Willem de Groen, 
Mieke Huurdeman, Jan Jacobs, Els de Jong, Paul Klinkenberg, Jan Landwehr, 
Gertjan Medema, Hannie Noorlander, Judi Romijn, Nicole en Ruud Rosé, 
Janneke Schouten, Wouter Scholtens, Coraline Versluis, Ineke van Woudenbergh, 
Peter en Jeannette Woutersen en Lummieke IJmker

Colofon

RECREATIEF BASKETBAL

Aanmelden of meer info: info@dehalter.com

zondagavond | 19.30 vrouwen | 21.00 mannen

Hou je van balsporten in teamverband?

Wil je je vrijblijvend verbinden?

Kom dan recreatief én fanatiek met ons meespelen!

Basketbalervaring is niet vereist.

Locatie: de Halter, Dichterswijk

ZOEKT NIEUWE LEDEN!

www.tai-chi-brabant-utrecht.nl

Tai Chi Chuan / Taijiwuxigong
Elke maandag in de Gymzaal Lingestraat 2b

van 20.30-21.30 uur 

Kom uitproberen: 3 Proeflessen € 30,-
Telefoon: 06-30152519

Yoga staat voor verbinding, aandacht, zachtheid, bewegen én ontspanning. 

In de komende drukke periode kun je rust, ontspanning en yogageluk vinden in ons Yoga- 
en Gelukscentrum Rivierenwijk, Rijnlaan 167, Utrecht.

4 Elke dag verschillende yogalessen.

4 Vrijdag 8 december 19:30 - 21:00 – Mantra Zingen (Yoga voor je ziel).

4 Vrijdag 22 december 19:30 - 21:00 – Kerst yogales – thema is het Licht in je 

hart.

4 Donderdag 28 december 19:30 – 21:00 – XL-yogales: Yin en Yang
4 Zondag 7 januari 11:30 – 13:00 – XL-yogales: de Zonnegroet

Yoga Centrum Rivierenwijk

Meer informatie en aanmelden op www.yogacentrumrivierenwijk.nl of bel 06-23855516

Yoga maakt je lichter en vrolijker, vitaler en energieker

Blijf in beweging, zodat je veranderingen aankan!
Door op ‘Chinese’ wijze traag te bewegen komt ook het 

hoofd tot rust. Dubbel gewin. Je blijft soepel, voorkomt vele 
vage klachten of ruimt ze op en tegelijkertijd word je hoofd 

stil, waardoor je de stress loslaat zonder ook maar verder iets 
te hoeven doen. Je gaat opgeruimd naar huis en de meeste 

deelnemers slapen na de les dieper en langer dan voorheen. 
Niet moeilijk en voor iedereen haalbaar.
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Buurvrouw en buurvrouw: Cheryl en Marlies
‘Hoe hebben we elkaar ontmoet? 
Mijn pakje was er niet en er lag een 
briefje dat het op nummer 40 lag. 
Dus ik ging erheen en belde aan. Een 
vrouw en een blaffende hond kwa-
men aan de deur. Ik kreeg mijn pak-
ketje en we raakten aan de praat. We 
vonden elkaar gelijk aardig’, vertelt 
Cheryl. ‘Er was nog een keer een pak-
je dat bij haar lag, toen hebben we 
maar afgesproken om koffie te gaan 
drinken en elkaar wat beter te 
leren kennen’. Marlies vult aan: 
Cheryl bracht van haar vakantie 
een mooie sjaal voor mij mee, 
omdat ik haar pakjes aannam. 
Heel lief en attent’.
Tijdens de koffieafspraak in een 
cafeetje in de buurt leren ze elkaar 
beter kennen. Cheryl vertelt dat ze 

pas was verhuisd naar Nederland, 
vorig jaar januari, vanwege een nieu-
we baan in Nederland en kwam in 
Utrecht terecht. ‘Ik ben 27 jaar en kom 
oorspronkelijk uit Zimbabwe. Ik heb 
zes jaar in Budapest gewoond voor ik 
hier kwam. Een verhuizing als deze 
brengt veel uitdagingen met zich 
mee, maar als je aardige, interessante 
mensen ontmoet maakt dat een groot 

verschil. Het is makkelijker 
om mensen te ontmoe-
ten als je studeert aan de 
universiteit met leeftijdge-
noten, met een baan is dat 
anders. Ik ben blij dat mijn 
pakje bij Marlies terecht 
kwam en we elkaar als 

buren leerden kennen’.
‘Ik ben 65’, vertelt Marlies. ‘ik kwam 

hier drie jaar geleden wonen. Ik heb 
vaker in deze buurt gewoond, als 
student al. Ik woon hier met mijn man 
en mijn hond. Mijn kinderen wonen 
allemaal in Utrecht, mijn dochter 
met haar gezin zelfs dichtbij. Ik ben 
net mijn eigen bedrijf begonnen, 
na ruim 12 jaar bij de Hogeschool 
te hebben gewerkt. Ik houd ervan 
mensen te ontmoeten en ik miste 
nieuwe contacten nadat ik bij de 
Hogeschool was weggegaan. Gelukkig 
heb ik in de straat meer mensen leren 
kennen, maar de ontmoeting met 
Cheryl vind ik bijzonder. Dat je gelijk 
een klik hebt, al is de leeftijd en de 
achtergrond zo verschillend. En als 
je in gesprek gaat blijken er ook veel 
overeenkomsten te zijn. Op zijn minst 
het houden van lekkere koffie.’

Op een mooie najaarsdag ontmoeten 
Monica (uit de Spieghelstraat) en 
Timo (van Brava aan de Croeselaan) 
elkaar. 
Monica, net gepensioneerd, had 
al langer een idee om 'iets' in de 
buurt te organiseren om mensen te 
ontmoeten. 'Ik mis de gezelligheid 
die werk ook met zich meebrengt. 
Andere buren hebben dat misschien 
ook. Daar wil ik wat aan doen. Je 
komt niet zomaar mensen tegen. 
Dit is iets wat mij leuk leek, met 
name voor 40+ buurtgenoten. Niet 
als datingclub hoor, nee zeg, maar 
gewoon voor de gesprekken en de 
gezelligheid.' 
Timo, die samen met Max Grand 
Cafe Brava runt, stond open voor een 
brainstorm hierover. 'Brava is er voor 
iedereen, we zitten midden in de 

buurt en we vinden ook dat we een 
buurtfunctie hebben. Als we kunnen 
helpen dat mensen elkaar kunnen 
ontmoeten, een gezellige avond met 
elkaar kunnen hebben en nieuwe 
vriendschappen kunnen opdoen, dan 
willen we daar graag de gelegenheid 
voor bieden. 
'Iets met het speciale paella-aanbod 
in Brava op maandag of dinsdag', 
dacht Monica hardop. 'Op maandag-
avonden maak ik daar soms in mijn 
eentje al gebruik van. En een aparte 
hoek of tafel om met mensen die dat 
ook leuk lijkt te kletsen, dat is het 
idee.'

Daar kwam een mooi concept 
uit
Op 15 januari is de eerste keer. Daar-
na ben je elke tweede maandagavond 

in de maand welkom om samen met 
buurtgenoten bij Brava paella te 
eten aan een van de voor 'Zona 
paella' gereserveerde tafels. Reser-
veer via de website onder vermel-
ding van Zona paella, maar spontaan 
binnenlopen mag zeker weten ook. 
De inloop is vanaf 17.30 en vanaf 
18.00 staat de maaltijd klaar. 
Voor het 'Zona paella' arrangement 
betaal je 15 euro, inclusief één 
drankje.

Nieuw initiatief uit de buurt: 'Zona paella' bij BravaNieuw initiatief uit de buurt: 'Zona paella' bij Brava

Redactioneel 
Donker, guur, nat... de herfst is duidelijk aanwezig en wie 
er een neus voor heeft ruikt in de ochtend de winter. 
Tijd voor ontmoeten en gezellig bij elkaar zijn. En dat 
kan op veel manieren in onze buurten. Of het nu is een 
praatje op straat, een activiteit bijwonen in een van onze 
buurthuizen of samen eten, aanschuiven bij de wijktafel 

of aanschuiven bij een nieuw bewonersinitiatief Zona 
Paella... Mensen uit de buurt ontmoeten, dat moet kunnen 
voor iedereen. En dat het belangrijk is voor onze wijken 
om elkaar een beetje te kennen, te groeten, of met elkaar 
iets doen, daar wilden we deze editie op allerlei manieren 
aandacht aan geven. 
We wensen iedereen goede feestdagen toe en veel 
genoegen met het lezen van onze wijkkrant. 
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Waarom STOEIEN EN WORSTELEN 
bij de Halter Utrecht?

• Worstelen is gezond.
• Worstelen is goed voor lichaam en geest.
• Worstelen is goed tegen overgewicht.
• Worstelen verbetert de grove en fijne 

motoriek.
• Worstelen vergroot zelfvertrouwen en 

discipline.
• Worstelen brengt uw kind in contact met 

andere kinderen.
• Worstelen voorkomt verveling en 

rondhangen op straat.
• Worstelen verbetert de concentratie en de 

schoolprestaties.
• Worstelen voorkomt schooluitval.
• Worstelen vermindert criminaliteit.
• Worstelen geeft hoop.

Worstelen ook wat voor jou?
Kijk snel op www.dehalter.com

Heycopplein 5 te Utrecht (Dichterswijk)

Blijf op de hoogte en volg ons online via Facebook: 
wijkspeeltuindeboog | Nextdoor: Speeltuinmaker van de 
Boog. Offline vind je onze actuele info o.a. tegenover de 

toiletten en op het blauwe hek. 
info@wijkspeeltuindeboog.nl | 06 - 36056645

Wijkspeeltuin De Boog

Zwangerschapsyoga
en Bevalvoorbereiding

Ben je zwanger en wil je vitaal blijven, ontspannen door je 
zwangerschap en je bewust voorbereiden op je komende 

bevalling? Doe mee met Zwangerschapsyoga!

Met de Zwangerschapsyoga heb je een uurtje voor jezelf. 
Samen met andere zwangere vrouwen kun je hier lekker 

zwanger zijn. Naast de oefeningen is er ruimte voor 
ontspanning, en uitwisseling. 

Samen met je partner kun je de Partnerlessen volgen als 
goede voorbereiding op de komende bevalling. Je weet 

daarna precies wat jij kunt doen en ook je partner weet wat 
hij kan doen om jou te ondersteunen.

Adres: Yoga Centrum Rivierenwijk, Rijnlaan 167, Utrecht

Sanne: “Ik laat je het zeker weten als de kleine er is, maar 
wil je nu vast bedanken voor de fijne lessen en alles wat 
ik heb geleerd, ik ga met veel vertrouwen de bevalling in 

hierdoor!”

Informatie en aanmelden via
www.zwangerschapsyogautrecht.nl

Geïnteresseerd in een gratis 
Shiatsu behandeling?

Beste buurtgenoot! Ik ben Susan, woon met 
plezier in de Dichterswijk, ben 29 jaar en doe 

naast mijn werk als procesmanager een 
opleiding tot Zen Shiatsu therapeut. 

Voor mijn opleiding zoek ik mensen op wie 
ik deze Japanse manuele therapie mag 

oefenen. Shi-atsu betekent letterlijk 
vinger-druk en wordt ook wel acupressuur 

genoemd. Door middel van druk uitoefenen 
met de handpalmen of duimen en 

strekkingen brengt Shiatsu je fysiek en mentaal 
meer in balans. 

Geïnteresseerd? 
Stuur een berichtje naar 

w.s.vanesch@gmail.com en dan geef ik je 
graag meer informatie. 

Wie weet ontmoet 

ik je binnenkort, 

Susan van Esch



Slechts vier deuren scheidt hen van elkaar; hemelsbreed 
pakweg 15 meter. Ja, met enige fantasie zou je zelfs kunnen 
zeggen dat Ivon Beverwijk en Kees Verheij buren zijn. Want 
dat buren niet alleen je directe buren zijn kan je wel zien 
op de 2e buurtbarbecue van de Maasstraat. Over een ding is 
het tweetal het roerend eens: de metamorfose van de straat 
heeft de saamhorigheid versterkt!

Meer natuur in de stad
Een jaar geleden smeedden buurtbewoners van de 
Maasstraat een plan om de straat groener te maken. Het 
eindresultaat: geveltuinen, groenstroken en een nieu-
we boom. “De straat is veel vrolijker geworden! Ik zit in 
de stad, maar ineens ook in de natuur”, lacht Ivon. “Veel 
mensen vinden de straat opgeknapt. Bovendien hebben 
we minder overlast van fietsers, scooters en auto’s op de 
stoep.” Kees reageert opgewekt: “Ik vind het echt prachtig 
mooi geworden. De straat had nogal een trieste aanblik. 
Nu is er minder steen en meer groen, dat kan alleen maar 
goed zijn.”
Het initiatief om de straat aan te pakken kwam van Ivon 
en Judith ‘van de overkant’. De uitvoering van het plan 
was een samenwerking met de gemeente. Ivon: “We zijn 
gewoon naar het wijkbureau gestapt. Het is niet dat je 
dan een maand later een tuin voor je deur hebt, maar het 
ging eigenlijk best soepel. Eerst werden buren gepolst 
om te kijken of anderen ons idee ook leuk vonden. Dat 
vonden ze. Samen met de gemeente hebben we soorten 
bloemen en planten uitgekozen en zeven maanden later 
hadden we een mooiere straat.”

Kees: “Het mooie was dat iedereen – op één na – mee 
wilde doen. Nadat alles klaar was, kwamen vrienden van 
mij op bezoek. Voor de metamorfose waren ze ook langs 
geweest. Bij aankomst wisten ze oprecht niet of ze wel 
in de goede straat zaten, zo was de straat veranderd. Een 
mooier compliment kun je niet hebben, toch?!”

100 jaar oude boom 
Van de zes groenstroken beheert de gemeente er vier, 
en bewoners twee. Zelf houdt Ivon haar eigen ‘plantsoen’ 
bij. Het onkruid en zwerfvuil haalt ze eruit en ze geeft 
alle planten water. “Ik wilde geen kattenbak voor de 
deur, dus heb voor planten gekozen waar katten niet van 
houden. En ik heb planten waar bijen, vlinders en vogels 
op af komen. De Franse houtsnippers tussen de planten 

houden het water beter vast. Daardoor hoef ik ze veel 
minder water te geven met al die zon de laatste tijd.” En, 
bij hevige regenval kan het regenwater beter de grond in 
zakken waardoor het riool niet overstroomt.

Ivons man Anne woont al 66 jaar in de Maasstraat. “Hij is 
bij de buurvrouw in de tuin geboren, in een van de huizen 
die hier vroeger stonden”, grapt ze. Wijzend: “De meer dan 
100 jaar oude boom voor onze deur was ziek. Daarvoor in 
de plaats staat nu een nieuwe.” Dat is goed, want bomen 
en groen zorgen voor verkoeling. Daarnaast verhoogt 
groen de mentale en fysieke gezondheid van de mens. En 
de oude boom? “Daarvan hangt een stuk in onze achter-
tuin. Hij was helemaal hol geworden. Daar kan mooi een 
plantje in.”

Grotere saamhorigheid
“Wat me opvalt, meer mensen zeggen elkaar gedag”, 
vertelt Ivon. “De saamhorigheid is veel groter geworden. 
Als iemand hulp nodig heeft, helpen we elkaar. Een bre-
dere poortdeur voor de een, een hortensia voor de ander, 
en natuurlijk weer een buurtbarbecue. Wat je zaait, dat 
oogst je, hè!” Kees kan de woorden van Ivon alleen maar 
beamen. “Mijn buurmannen Tom en Anne hebben mijn 
poortdeur breder gemaakt. Gratis. Zo lief! En het is mooi 
geworden! Ja, het is een cliché, maar groen verbindt echt. 
Ik gaf een keer de planten van de buurvrouw water en 
bedankte me daarvoor hartelijk. Later zag ik ineens mijn 
Chinese buurman míjn planten water geven. Die heb ik op 
mijn beurt weer hartelijk bedankt. Communiceren is af en 
toe lastig gezien de taal. Maar met al dat groen voor onze 
deur spreken we ineens dezelfde taal.”

Ook vergroenen? Neem contact op met het wijkbureau in 
je wijk.

Stefan van der Voort, bewoner

Wat meer groen allemaal niet kan doen!       

Van links naar rechts: Joke Jansen, Kees Verheij, Ivon Beverwijk, Lotje Joosten
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worden voor bewoners, onderne-
mers en andere belanghebbenden. 
Mogelijk wordt dan ook een meer 
aantrekkelijke en veilige inrichting 
van de fietstunnel aan de Merwede-
kade, bij de Balijebrug, meegenomen. 
Informatie over het Beurskwartier 
is te vinden op de website van de 
gemeente. Als het gaat over uitkom-
sten van de verkeersonderzoeken en 
de opties die besproken worden, zijn 
alleen degenen die op de informatie-
avond waren hierover geïnformeerd. 
Wilt u ook over deze informatie 
beschikken? Stuur dan een mail naar 
zuidwest@utrecht.nl  

Gertrudiskerk
In de Getrudiskerk wordt druk ver-
bouwd. Daar zal een nieuwe Health-
club komen van Arjan en Jolanda 
Konincks, gebaseerd op het concept 
COMMIT. Ze richten zich daarmee 
niet alleen op sport, maar op de 
algemene gezondheid waarbij per-
soonlijke begeleiding en coaching 
een rol speelt. Naar verluidt zal de 
healthclub 24/7 open zijn. 

Heycop in eindfase 
Eind november lijken alle apparte-
menten op het soepfabriekterrein te 
zijn betrokken door de eerste huurders. 
Met de komst van de laastste bewo-
ners zijn in zo’n twee jaar 416 appar-
tementen opgeleverd. Naar schatting 
goed voor zo’n 650 Dichterswijkers.

Pocketpark tussen 
stadsvilla’s
De groen ruimte in het zogenaamde 
open Middengebied is bijna gereed; 
alleen een klein ‘pocket’-park moet 
nog worden ingericht, op de plek 
waar de bouwer zijn keten had. Hier 
komt geen stadsvilla met apparte-
menten. Buurtbewoners van de al 
langer bestaande appartementen in 
dit Middengebied gebied hebben mee 
kunnen praten over de inrichting.

Groene Laan
De Twellosebeeklaan, gelegen achter 
de Croeselaan, wordt de komende 
tijd omgetoverd tot de groene laan. 
Van zuid naar noord komen er 5 zo-
nes, ‘speel- en ontmoetingsaanleidin-
gen’: een trap, een speelterrein voor de 

kleintjes, een voetbalveld, een picknick-
terrein, en een bootcamp terrein. 
Al deze gebieden liggen iets ver-
diept. Tot slot tegen de zijgevel van 
de koelhal (nu kringloopwinkel De 
Waarde), komt een open gebied dat 
gebruikt kan worden voor bijvoor-
beeld volleybal, mogelijk buurtbbq. 

Veilingstraat 10: 
bestemmingsplan ter inzage
Bij het verschijnen van deze wijk-
krant zal het ontwerp-bestemmings-
plan voor de Veilingstraat 10 (nu 
De Waarde) ter inzage liggen. Dit 
zal voorzien in 100 tot 110 apar-
tementen. Onderdeel is een toren 
van 12 lagen 37 à 38 meter(!) hoog. 
En voorts een plein aan havenzijde 
waarop ook de Groene laan aanslui-
ting vindt. Reageren is mogelijk door 
het indienen van een zienswijze. 
Dit gedurende 6 weken vanaf begin 
terinzagelegging. Meer info: www.
veilingstraat10.wordpress.com 

Nieuwbouw Raboterrein en
Ondaatje (180 woningen)
7 december was er een inloopbijeen-
komst over vervangende nieuwbouw 
voor de te slopen (sociale huur) 
woningen tegenover de Rabobank 
én over plannen van de Rabobank 
om hun naastgelegen parkeerter-
rein te bebouwen. Het conceptplan 
gaat uit van 180 woningen naast 
flink wat kantoor. De op 7 december 
opgehaalde reacties zullen worden 
verwerkt. De strijdbare bewoners van 
de Croeselaan hebben meer inspraak 
gekregen. Ze mogen mee-ontwer-
pen aan hun gebouw Ondaatje en 
kunnen rekenen op behoorlijke grote 
woningen. Volgens berichten wordt 
het gebouw minder hoog; aan de 
kant van Dichterswijk maar 3 lagen, 
richting Rabobank 6. 

Kruisvaartkade, Merwede
Het plan tegen het spoor voor bijna 
600 woningen ligt alweer enige tijd 
stil. Het plan deelt niet mee in het 
extra geld dat gemeente Utrecht 
eind november van het Rijk toe-
gezegd kreeg om projecten vlot te 
trekken. 
Merwede Blok B1A en 2A ontvangen 
wel 9 miljoen aan ‘Startbouwimpuls’.

Nieuws over onze wijken 
Onze wijken zijn in beweging. Er wordt 
gebouwd, er wordt gesproken over 
aardgasvrij wonen en ook de mobili-
teit heeft aandacht. Ook deze thema's 
hebben invloed op de leefbaarheid 
van onze wijken, op de verbinding tus-
sen ons als bewoners en op de manier 
waarop we als buurtbewoners willen 
wonen, leven, ons verplaatsen en 
willen ontmoeten. Als redactie willen 
we u hiervan in grote lijnen zo goed 
mogelijk op de hoogte houden. 

Aardgasvrij
Inmiddels hebben alle huishoudens 
die een aardgasaansluiting hebben 
een wijkbericht ontvangen van de 
gemeente: De Rivierenwijk en de 
Dichterswijk worden aardgasvrij. De 
komende jaren wordt onderzocht 
wat daarvoor de beste manier is. 
Om de bewoners goed te kunnen 
informeren was er op dinsdag 12 
december al een informatiemarkt. De 
komende tijd zal er ook regelmatig 
een spreekuur worden gehouden 
waar bewoners met vragen naar toe 
kunnen. Elke tweede donderdag van 
de maand tussen 14.00 en 16.00 zal 
Yvette de Jong aanwezig zijn op bij 
De Nieuwe Jutter (Amerhof 66) om 
bewoners te ontmoeten en vragen te 
beantwoorden. 

Mobiliteit
Er is veel gaande op het gebied van 
mobiliteit. In verband met de nieuwe 
appartementen in het Beurskwar-
tier en aan de Kruisvaartkade zal 
de verkeersdruk toenemen in die 
omgeving. Daarnaast zijn er in 
verband met de nieuwe wijk Merwe-
de onderzoeken uitgevoerd op het 
gebied van mobiliteit in de Dichters-
wijk en de Rivierenwijk. Inmiddels 
zijn die onderzoeken ook actueel in 
verband met het project Zuidpoort 
en de verkeerseffecten van de 'knip' 
op het Ledig Erf op de Balijelaan, de 
Rijnlaan en de Waalstraat. Al eerder 
is er geschreven over de herinrich-
ting van de Balijelaan vanuit be-
trokken bewoners en ondernemers. 
De herinrichting van de genoemde 
straten vangt mogelijk al in 2025 
aan. Daaraan voorafgaand zal er 
nog een participatietraject ingezet 

https://veilingstraat10utrecht.wordpress.com/
https://veilingstraat10utrecht.wordpress.com/
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Wil je op de hoogte blijven van de activiteiten van De Nieuwe Jutter? Kijk op onze website: www.denieuwejutter.nl 
Je kunt je ook inschrijven voor onze tweemaandelijkse nieuwsbrief, via de site of per mail: buurthuis@denieuwejutter.nl

Nieuws uit het 
buurthuis 

Afbeelding winterfeest
Op vrijdag 22 december organiseren we met de buurt een Kerstfeest op 
het Amerhof. Een middag/avond met leuke activiteiten en muziek in warme 
wintersfeer. Kom je langs en doe je mee?

Licht & geluidstechnici gezocht!
Heb jij interesse in geluid- en/of 
lichttechniek? Krijg jij een kick van 
het zetten van de perfecte sfeer 
in een zaal? Dan is deze vrijwilli-
gersvacature echt iets voor jou! Als 
vrijwilliger techniek regel jij het 
geluid en licht voor de artiesten op 
ons podium. Heb je weinig ervaring 
met licht en of geluidtechniek? Geen 
probleem! We begeleiden jou tot je 
zelfstandig een muziekavond kan 
draaien. 

Je doet dit samen met een gezellige 
groep vrijwilligers van de cultuur-
commissie. Ons doel is om in ons 
buurthuis een cultuurprogramma 
vorm te geven voor mensen die 
normaal gesproken niet naar een 
concert, theatervoorstelling of expo-
sitie gaan. Denk hierbij aan mensen 
uit de wijk met een klein budget, 
waar de mentale of fysieke toestand 
dit niet toelaat of mensen bij wie 
culturele activiteiten bijwonen ‘een 
stap te ver’ is.

We vergaderen ongeveer 1x per 2 
maanden en 1x per maand hebben 
we een evenement. Meestal op vrij-
dag of zaterdag. 

Heb je interesse? Mail naar 
podium@denieuwejutter.nl

Wijktafel
De wijktafel Rivierenwijk is terug! 
Heb je een tof idee, plan of vraag? 
Kom het vertellen op elke woens-
dag tussen 12.30 en 14.00 uur in 
De Nieuwe Jutter op de Amerhof. 
Daar zitten de wijkadviseur, DOCK 
en de wijkagent klaar om met je 

mee te denken.

https://denieuwejutter.nl/
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Jonge jaren
De moeder van Co, Maria Pápa, werd 
in 1915 geboren in Vác een plaatsje 
ongeveer 30 km van Boedapest in 
Hongarije. Maria’s moeder overleed 
in 1925 in het kraambed bij de 
geboorte van haar vierde kind. Haar 
vader was het niet eens met het 
toenmalige bewind in Hongarije, 
waardoor hij weinig werk had en er 
grote armoe in het gezin heerste. 
Toen moeder overleed kon er niet 
meer voor de drie kinderen gezorgd 
worden, uiteindelijk werd Maria door 
het Witgele Kruis naar Nederland 
gehaald. De andere twee kinderen 
bleven in Hongarije. Maria was toen 
10 jaar en kwam uiteindelijk bij 
de familie Grem in de Bouwstraat 
terecht. Daar groeide ze op en later 
ontmoette ze de vader van Co, die 
ze wel een geschikte kerel vond, en 
ze trouwden in 1938. Ze runden een 
groentezaak aan de Jutfaseweg en 
kregen vijf kinderen. Co was nummer 
twee van de vijf.  
De groentezaak had op haar win-
kelruit de slogan: ”bij Jopie heeft u 
een kopie!” Vader kocht de groente 
in op de groenteveiling aan de Croe-
selaan en moeder runde de winkel, 
zorgde voor de kinderen en het huis-
houden. “We verkochten gesneden 
groente, als er hutspot werd gesne-

den roken wij als kinderen daar ook 
naar. Daarom werd ik ‘uien-minister’ 
genoemd. Maar het deed me niks, 
want geld verdienen stond voorop”, 
aldus Co.
Er werd door de kinderen veel buiten 
gespeeld, vooral op De Heul een 
gebied tussen de St. Gertrudiskerk 
en de Jutfaseweg waar nu de Vlisthof 
is. Touwtjespringen, verstoppertje, 
tollen, knikkeren enzovoort, tot de 
lantaarnpaal ging branden, dan 
moest je naar huis om te gaan eten.
School was niet zo besteed aan Co. 
Hij vond het leren maar niks en was 
liever buiten. Beetje spelen en kat-
tenkwaad uithalen. 
Medio 1957 werden er op zondag-
middag in het parochiehuis kinder-
films vertoond. Co hielp daarbij als 
suppoost. Er zaten wel 300 kinderen 

in de zaal, het was zo druk dat er 
twee voorstellingen op een middag 
gegeven werden.
Het lummelen op de hoek van de 
straat was ook een favoriete bezig-
heid van de jeugd. 

School en werk
Tot zijn 14e zat Co op de ambachts-
school, de resultaten waren zodanig 
dat zijn vader zei; ‘ga jij maar werken, 
dat leren wordt toch niets’.
Co had verschillende baantjes waar-
onder die bij Houthandel Utrecht, 
Houtribo (het latere Hubo). Op zijn 
18e haalde hij zijn rijbewijs en ging 
onder meer bij de Wijnhandel op de 
Oudegracht werken in het magazijn 
en als chauffeur. Na een paar jaar en 
twee ongelukken met de auto verder 
vertrok hij naar de Kromhoutkazerne. 
Aan de slag als bandencover en later 
op de algemene onderhoudsafdeling 
waar de liefde voor hout mooi van 
pas kwam. Want wat Co zijn ogen 
zien, kunnen zijn handen maken. 

An
An werd geboren in Winschoten in 
Groningen. Op haar derde verhuisde 
de familie naar Utrecht. Daar groei-
de ze op in verschillende wijken tot 
men uiteindelijk in Hoograven be-
landde. Thuis werd er door haar ou-
ders onderling tegen elkaar Gronings 
gesproken. An werd dat niet geleerd, 
zij moest Nederlands praten. Dan 
voelde je je als kind buitengesloten. 
In de schoolvakanties werd An op de 
trein gezet naar haar oma in Win-
schoten. Een hele onderneming als 
kind om dat alleen te moeten doen. 
An herinnert het zich nog goed dat 
haar broertje werd geboren. Daar 
was iedereen superblij mee. Een 

Co en An Scherrenberg kijken terug 
in de tijd
Co Scherrenberg – schrijver van de historische verhalen in de Rivier-Dichter 
en de uitgave Historie van Rivierenwijk – geeft samen met zijn vrouw An een 
kijkje in hun leven.

Foto boven: de groentezaak Jutfaseweg

Foto rechts: 1921 - Moeder Anna Mizser, links zus 
Juliska, midden Maria, rechts broer Joska



ZOON, eindelijk!!! Alsof je als meisje 
niet meetelde, maar dat was zo in 
die tijd.
In 1967 liep ze Co tegen het lijf bij 
Heins, daar werkten ze allebei, zij in 
de huishouding en hij als chauffeur. 
Dat was al gauw een stevige verke-
ring en in 1968 werd er getrouwd. Ze 
kregen samen twee kinderen, Peter 
en Florence.
An werkte ruim veertig jaar in de 
thuiszorg. Na haar pensionering is ze 
vrijwilligerswerk gaan doen. Zo is ze 
gastvrouw op de Zuidbus en maakt 
als gast uitstapjes met Domstad Plus-
Bus, heel gezellig. 
”Omdat ik diabetes heb en veel moet 
wandelen, ben ik via Conny de prak-
tijkondersteuner in contact gebracht 
met een maatje. Dat werden de 
ouders van Waldo. Eerst ben ik met 
zijn moeder gaan wandelen en later 
met zijn vader die in een rolstoel zat. 
Samen eerst een lekker bakkie doen 
en daarna er op uit. Beide zijn er 
niet meer, nu verzorg ik voor Waldo 
wat te lezen en fruit en help hem 
met kleine klusjes. Het is zo fijn om 
vrijwilligerswerk te doen, om andere 
mensen blij te maken. Dat hoeven 
geen grote gebaren te zijn. Het zijn 
vaak de kleine dingen”, aldus An.

Familie Hongarije
In 1968 gaan Co en zijn broer samen 
met hun moeder voor het eerst terug 
naar Hongarije, om de nog levende 
broer en zus van hun moeder en hun 
families te ontmoeten. Toentertijd 
moest je nog een visum aanvragen 
om Hongarije binnen te mogen. Het 
land lag achter het IJzeren Gordijn, 
een Oostblokland, en was niet zo-
maar te bezoeken. Toen het papier-
werk geregeld was ging men op reis 

en volgde er een prachtig weerzien. 
Na het eerste succesvolle bezoek 
zouden er nog vele volgen.

Hobby’s
Begin jaren zestig zat Co in de Raad 
van Elf bij de carnavalsvereniging De 
grote slok. Carnaval werd uitbundig 
gevierd in de wijk. Verder deed hij 
aan zaalvoetbal op de Kromhout en 
fanatiek volleyballen in het team op 
de camping. 
Hij kan niet stilzitten. Moet altijd be-
zig zijn. In zijn lange leven heeft hij 
heel veel dingen van hout gemaakt. 
Het interieur in huis getuigt ervan. 
Banken, kasten, bedden en huifkar 
voor de kinderen en kleinkinderen. 
Allemaal met veel vakmanschap en 
liefde gemaakt. Na zijn pensionering 
heeft hij ook diverse jaren fietsen ge-
repareerd. En natuurlijk het verleden 
uitpluizen, verhalen verzamelen van 
de Jutfaseweg en de rest van de 
Rivierenwijk en daarover schrijven. 
Zodat de geschiedenis niet vergeten 
wordt.

Waarom ben je gaan schrijven?
”In 2007 bestond de Watertoren 
100 jaar. Dat werd gevierd met een 
tentoonstelling met naast geschie-
denis o.a. bouwtekeningen. Ik deed 
aan miniatuurbouw en heb toen om 
een bouwtekening gevraagd van 
de watertoren, zodat ik deze na kon 
bouwen. Die kreeg ik en heb de te-
kening later aan Peter Sprangers van 
de stichting Historische Kring Tolsteeg 
Hoograven gegeven. We raakten aan 
de praat, o.a. over de historie van 
de Jutfaseweg. Peter zei vervolgens, 
waarom ga je hier niet wat mee doen. 
Dat was het laatste zetje wat ik nodig 
had. Ben gegevens gaan verzamelen 

Foto boven: An tijdens een demonstratie voor 
betere werkomstandigheden

Foto links: Hun trouwdag in 1968

en na een oproep liep het storm, veel 
mensen wilde hun verhaal wel kwijt. 
In de wijkkrant verschenen er regel-
matig stukjes die in 2018 met hulp 
van buurtpastor Titus Schlatmann 
en een donatie van Stichting Buurt-
fonds Rivieren- en Dichterswijk werden 
verwerkt tot de uitgave Historie van 
Rivierenwijk. Mijn inzet is om mensen 
te laten zien wat er geweest is in de 
wijk”, vertelt Co.

Hoe kijken jullie nu naar de wijk?
Vroeger waren er buurtwinkels waar 
de mensen elkaar troffen en ze el-
kaar bijstonden daar waar nodig. Ook 
de kerkgangers hielpen elkaar. In 
diverse straten hadden ze een rijpot 
voor een dagje uit en een straatfeest. 
Er waren toneelverenigingen en een 
kindermusical en ze vertoonden film-
pjes voor de kinderen. Moeder had 
het thuis druk met vaak een groot 
gezin, zonder hulp van apparaten.
Thuis werden er spelletjes gedaan 
en onder het genot van doppinda’s 
werd er naar de radio geluisterd. Kin-
deren speelden tot etenstijd buiten. 
Vaders taak was geld verdienen en 
klusjes doen. Zijn vermaak was vaak 
kaarten, vissen of biljarten. Er was 
vanuit de kerk en buurt veel sociale 
controle.
Nu zijn de buurtwinkels vervangen 
door supermarkten. Een deel van de 
huurhuizen is verkocht, daardoor is 
de samenstelling van de buurtbe-
woners veranderd. Op straat spelen 
kan niet meer. Maar er zijn wel twee 
mooie speeltuinen (buurttuin de 
Zandloper en wijkspeeltuin De Boog) 
waar voor de kinderen leuke activi-
teiten worden georganiseerd. 
De wijk is voor de volwassen en 
oudere bewoners aantrekkelijk door 
de ondersteuning en gezelligheid in 
het Strandpaviljoen, Het Trefpunt en 
De Nieuwe Jutter.
De kwetsbare mens wordt ook niet 
vergeten in de wijk, er is voor deze 
groep begeleid wonen. En om even-
tuele overlast in de wijk te voorko-
men zijn er de buurtvaders actief.
”De tijd staat niet stil, maar we 
zijn nog altijd gelukkig in de wijk”, 
besluit An.

Grietje Henken
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Ik ben nieuwsgierig Daniëlle, wat is 
jouw binding met deze buurten
‘Ik heb vooral binding met de Ri-
vierenwijk, de Schipbeekstraat. Mijn 
vader is daar geboren en getogen 
en mijn grootouders woonden er 65 
jaar. Ik kwam er heel veel als kind, 
vanaf mijn geboorte. Ik heb vooral 
herinneringen aan de wijk dat ieder-
een in de buurt een bekende was. 
Ook de slagerij om de hoek en de 
groenteman. Iedereen kende elkaar. 
De wijk heeft ook een bijzondere 
geschiedenis met een protestantse 
woningbouwvereniging en een ka-
tholieke woningbouwvereniging. Er 
woonden in het katholieke stuk vaak 
grote gezinnen en de huizen waren 
niet allemaal zo groot. Ik herinner 
me dat er voor het eerst een Ma-
rokkaans gezin kwam wonen. Mijn 
oma was huisvrouw en altijd thuis, 
zij moest eraan wennen. Ook dat de 
vrouw een hoofddoek droeg. Maar 
de directe buurvrouw Fatima vonden 
ze een goede vrouw. Die kende ze. 
De wijk veranderde. Alle winkeltjes 
op de hoeken verdwenen ook in de 

Met een glimlach en een groet, net als mijn oma

Rectificatie artikel Vondelparc 05-23 
In het artikel stond dat het bebouwde terrein gebruikt is door de Hogeschool Utrecht. Dit is onjuist. De Universiteit 

Utrecht had hier zijn fysische en organische en pharmaceutische en chemische barakken staan. 
Met in het Rudolf Magnus gebouw de collegezalen.

Wandelingen door het Vondelparc worden aangekondigd op de website van Gilde Utrecht. www.gildeutrecht.nl

Het Trefpunt is een klein buurthuis aan de Rijnlaan waar allerlei groepen ontmoe-
tingen met buurtbewoners organiseren. Het Trefpunt is onderdeel van stichting 
Ruimte voor de Buurt. Onder deze stichting valt ook deze wijkkrant. Onlangs zijn 
er nieuwe mensen in het bestuur gekomen. Mariska van Keulen is voorzitter ge-
worden en Mischa Lubbers heeft het penningmeesterschap op zich genomen. Het 
nieuwste bestuurslid is Daniëlle Rap.

jaren 80. Het langst was er de SUMA. 
Mijn oma deed er altijd boodschap-
pen, maar ook die verdween. Mijn 
oma vond dat echt jammer. Zij 
ontmoette iedereen bij de winkels, 
ze kende iedereen en maakte dan 
een praatje. Gelukkig had ze nog 
Ria Croese, de kapper. Soms kwa-
men er mensen door de poort die 
ze niet kenden, maar dan woonden 
ze er al een tijdje. Zij wist niet beter 
dan dat je je even als nieuwe buur 
kwam voorstellen. Het zou mooi zijn 
misschien als we daar gewoon weer 
eens mee beginnen. Je voorstellen, 
elkaar groeten, een praatje.’

Als je dat zo vertelt, over je oma, over 
de veranderingen en wat de wijk toen 
voor haar betekende, wat betekent een 
wijk dan voor jou? 
‘Voor mij betekent het toch ook wel 
dat je op straat mensen herkent en je 
daarom thuis voelt. Sommige ken je 
alleen van gezicht, met anderen maak 
je een praatje. Vorig jaar had ik een 
verbouwing en woonde ik tijdelijk 
buiten de stad. Als ik even thuis was 
dan spraken de mensen me aan. Ik 
werd me er zo bewust van wat ‘thuis’ 
was en wat het betekent om in een 
wijk te wonen waar je je buren gedag 
zegt. Als ik naar het Trefpunt fiets, dan 
komen er veel van die herinneringen 
van vroeger bij oma boven. In deze 
tijd verhuizen mensen weer sneller. 
Bijna iedereen werkt, mensen zijn 
druk met werk, hobby, sport en hun 

eigen gezin. Als je geluk hebt is er 
soms een buurtbarbecue. 

We zien nu wel in de wijken dat de 
projecten over vergroenen in de stra-
ten mensen wel weer bij elkaar brengt.  
Welke rol zou jij willen spelen als 
bestuurslid om die ontmoetingen weer 
te laten plaatsvinden?
‘Ik wil graag bij het Trefpunt hel-
pen in het bestuur. Ik doe in eerste 
instantie heel praktisch de adminis-
tratie. Er zijn wisselingen geweest 
en natuurlijk corona. Het bestuur is 
nu weer op orde en we willen graag 
iedereen uit de buurt uitnodigen om 
gebruik te maken van het Trefpunt. 
Als je een idee hebt om iets met je 
buren te doen, denken we graag mee. 
Want dat is het doel van het Tref-
punt: elkaar ontmoeten, de ruimte ge-
bruiken en fijner leven in de buurt voor 
iedereen, ook met elkaar. Het karakter 
van de wijk is nu heel divers in de 
zin van verschillende achtergronden, 
leeftijden, werk dat mensen doen. 
Dan heb je heel veel kansen in zo’n 
wijk om leuke dingen te doen. Ik heb 
werk gedaan waarin ik veel te maken 
had met andere bewonersinitiatie-
ven. Daar heb ik veel van geleerd, die 
ervaring deel ik graag met de wijk. 
Met een glimlach en een groet, ook 
ter nagedachtenis aan mijn oma. Ik 
ben trots op de mens die zij was, ook 
voor anderen. 

Wij hebben voor het Trefpunt een 
plekje voor nog een bestuurslid. 

Interesse?
Neem contact op met 

Mariska van Keulen via 
stichtingrvdb@gmail.com. 
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Tamount weekend activiteiten 2023/2024
Op 2 september j.l. isTamount weer gestart met de Arabische lessen, bijles en huiswerkbegeleiding. Wees welkom om een 
kijkje te nemen of om in te schrijven en gelijk te starten. Zodra de klassen vol zijn dan hanteert Tamount een wachtlijst.

Arabische lessen
De Arabische lessen worden elke 
zaterdag en zondag van 13.00 tot 
15.30 uur gegeven.
Deze worden door middel van
officiële Europese boeken voor ver-
schillende niveaus gegeven.
Voor meer Informatie en inschrijving 
kunt u langskomen of contact opne-
men met Younes: 0648628093

Huiswerkbegeleiding voor het 
voorgezet onderwijs
Elke leerling krijgt bij ons persoon-
lijke aandacht. Bij ons kun je het 
huiswerk maken op een rustige plek, 

waarbij onze gemotiveerde begelei-
ders altijd voor je klaarstaan. 
Dit organiseren wij voor kinderen 
van het voortgezet onderwijs met als 
doel de jongeren te begeleiden bij 
hun schoolvakken.
Voor meer Informatie en inschrijving 
kunt u langskomen of contact opne-
men met Jamal: 0624395286.

Bijles voor de groepen 6, 7 en 8
Voor de groepen 6, 7 en 8 organise-
ren wij bijlessen voor alle niveaus 
ter voorbereiding op de CITO Toet-
sen. Wekelijks worden o.a. de modu-
len rekenen, woordenschat, spelling 

en begrijpend lezen behandeld.
Daarnaast krijgen de leerlingen met 
CITO Toetsen te maken. Hier krijgen 
de leerlingen periodiek de CITO 
Toetsen van de afgelopen jaren. 
Hiermee leren zij zowel inhoud als 
technieken.
Voor meer informatie en inschrijving 
kunt u langskomen of contact opne-
men met Jamal: 0624395286.

‘Zonder nieuw bestuur kunnen we niet voortbestaan’, 
aldus Anita de Rooij, sociaal beheerder van de Zandlo-
per. ‘We zijn een speeltuin in zelfbeheer, voor en door 
de buurt. Het huidige bestuur van de speeltuin wil het 
stokje overdragen aan nieuwe buurtbewoners. We zijn 
dus op zoek naar een héél nieuw bestuur, van voorzit-
ter tot penningmeester en secretaris.’ Ken je iemand 
of ben je iemand met hart voor de speeltuin? 
Kom naar onze informatiebijeenkomst op dinsdag 23 
januari 19:30 - 21:00 uur. 

Meer informatie en aanmelden via 
speeltuindezandloper@hotmail.nl

Muzikale koffie
Een keer per maand, op elke tweede dinsdagoch-
tend, hoor je in het Strandpaviljoen vrolijk gezang 
van een groep vrouwen uit de buurt. Hoe is dat 
zo gekomen? Ada en Janny zijn buurvrouwen. Ada 
houdt van zingen en ze houdt ervan om mensen 
uit de buurt te ontmoeten. Ze was een keer als 
zangeres te gast bij de Kerst-lunchtafel van Janny 
(ook in het Strandpaviljoen), met veel succes. 

Daar ontstond een nieuw idee: een maandelijkse 
zangochtend. En zo zoekt Ada ieder maand met 
veel plezier allerlei Nederlandse liedjes rond een 
thema. Ze opent de ochtend solo en zingt een lied. 
Daarna krijgt iedereen de teksten van de liedjes, 

Ada vertelt er wat om heen. Terwijl ze die liedjes 
laat horen zingt iedereen mee. 

Maar niet alleen dat. Buurman Peter houdt van 
bakken en zorgt iedere keer voor iets lekkers bij 
de koffie. Zijn vrouw, nog een buurvrouw van Ada, 
neem dat mee. Een aantal deelnemers worden 
opgehaald door weer anderen uit de groep. 

Van het ene idee kwam het andere en zo zorgen 
koffie, wat lekkers en muziek voor een vrolijke 
verbinding in de buurt. 

Ine van Emmerik



de Rivier-Dichter 12

Diverse bewoners in de wijk erger-
den zich halverwege de jaren 2000 
aan graffiti die verscheen op de 
gekleurde muren nadat de panden 
grondig waren gerenoveerd. Daar 
moest verandering in komen vonden 
Wien en Sandy uit de Jacob Castraat. 
Wien: “We hadden een idee over hoe 
de graffiti en nare leuzen te bedek-
ken, namelijk met kunst en namen 
toen initiatief”. Wonend in de Dich-
terswijk werd het een idee rondom... 
gedichten. Samen met ruimte ont-
werper Albert Hennipman (HKU), die 
ook een voorliefde heeft voor letters, 
kwam een buurtproject tot stand. 

Buurtkunstwerk
Het meest in het oog springend 
zijn toch wel de portretten van de 
dichters opgebouwd uit vele ge-
zichtsfotootjes van buurtbewoners! 
De bewoners konden ook kiezen 
welke delen van gedichten erbij 
kwamen. En in welke talen die moes-

Documentaire Sprekende stenen
Wie kent ze niet in de Dichterswijk? De metershoge portretten van Hollandse dich-
ters op de kopgevels van de paars/witte woonblokken in de oude Dichterswijk. Met 
daarbij een fragment uit een gedicht van hun hand, waarbij de dichtregels zijn 
vertaald in verschillende talen. Dit alles tot stand gekomen door buurtbewoners 
die er samen hun schouders onder zetten. Binnenkort is de straatpoëzie te bewon-
deren in de documentaire Sprekende Stenen. 

ten worden vertaald, zodat iedereen 
die in de buurt woont zich er mee 
verbonden kan voelen. Zo zie je in de 
Dichterswijk dichtregels in het Rus-
sisch, Chinees, een Surinaamse taal 
(Sranantongo) en het Arabisch.

Het buurtkunstwerk werd uiteindelijk 
in 2009 gerealiseerd. Wien: “De buurt 
– van jong tot oud – is drie weken 
flink in touw geweest met het verven 
van de letters, waarna iedereen 
elkaar beter kende. Ook nu nog (her)
kennen mensen elkaar daardoor nog.
De muurgedichten maken ook 
onderdeel van een wandeling. Zo 
staan er soms groepjes mensen 
zich te vergapen aan de portretten 
en de dichtregels”. En nu wordt het 
kunstwerk vastgelegd in een nieuw 
kunstproject – een documentaire 
over straatpoëzie in Utrecht door een 
Utrechtse documentairemaakster, 
Suzanne van Leendert.
 
Documentaire Sprekende Stenen
Suzanne van Leendert (van U and 
Eye Media Productions), wilde het 
project uit de Dichterswijk per se in 
de documentaire hebben, juist omdat 
het een buurtproject is.

Suzanne: “Op 10 oktober j.l. hebben 
we in de Dichterswijk opnames 
gemaakt voor de documentaire 
‘Sprekende Stenen’. De gedichten op 
de vier kopgevels en muren van de 

woonblokken in de oude Dichters-
wijk zijn gefilmd met daarbij enkele 
wijkbewoners. Straatpoëzie, en dan 
zeker teksten in verschillende talen, 
kan voor een prettigere leefomge-
ving zorgen en een mooie aanlei-
ding zijn om met buurtbewoners in 
gesprek te gaan.”

De documentaire ‘Sprekende Stenen’ 
gaat over de beleving van straat- 
poëzie door de bewoners van de stad 
Utrecht. Naast de Dichterswijk zal 
nog een aantal andere locaties in de 
film te zien zijn met persoonlijke ver-
halen van bewoners. ‘Sprekende Ste-
nen’ gaat in januari 2024 in première 
(exacte locatie en datum nu nog niet 
bekend) en zal vervolgens door RTV 
Utrecht in twee of drie delen uitge-
zonden worden.
Eerder maakte Suzanne onder an-
dere de documentaire ‘VAART – een 
ode aan de stadsnatuur’ vernoemd 
naar de Klopvaart in Overvecht. Deze 
documentaire bleek internationaal 
erg succesvol en won verschillende 
prijzen, onder andere in Finland, 
Duitsland en Griekenland. Wat die 
film duidelijk maakte was: “Je hoeft 
de stad niet uit om natuur te ont-
dekken”, aldus Suzanne. Hetzelfde 
geldt voor straatpoëzie. Daarvan is in 
de Dichterswijk niet geheel toeval-
lig meer te vinden. Loop maar eens 
door de Coornhertstraat, Tesselscha-
destraat, Heycopstraat en over het 
Heycopplein en ontdek!

Op de hoogte blijven over de do-
cumentaire? Stuur een mailtje naar 
info@uandeyemedia.nl Voor meer 
informatie: www.uandeyemedia.nl

Dirk van Haastrecht

Crew met daartussen Suzanne en Wien
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Vóór kinderen, dóór kinderen! Wil jij ook meedoen met de kinderpagina maken of heb je een 

leuk idee voor de krant? Wil je iets met ons delen? Wil je ook een interview doen voor de krant? 

Hartstikke leuk! Stuur dan een mail met je naam en telefoonnummer naar 

kinderredactie@rivier-dichter.nl We gaan met je in gesprek over je idee of helpen je met een 

interview. Deze keer een bijdrage van Nicole Rose, Sanne en Mila, Ilias, Mara en Niels. 

Kinderpagina

Sanne en Mila: ‘Wij vieren al 

van jongs af aan Halloween 

in onze buurt. We gaan dan 

verkleed langs de deuren 

waar een pompoen op het 

raam hangt. 

De mensen die opendoen 

zijn dan soms ook spannend 

verkleed. We krijgen dan wat 

lekkers en op het plein krijgen 

we limonade met oogballen. 

Het is een leuke traditie in 

onze buurt.’

Sanne en Mila: ‘Dit jaar konden de kleine buurtkinderen ook een 
pietendiploma halen. Ze moesten allerlei opdrachten uitvoeren
en zo konden ze een pietendiploma verdienen.’ 

Niels (11 jaar): ‘Zaterdag 25 november hadden wij, de grotere kinderen, in de 
buurt een pietencursus voor kleinere kinderen georganiseerd. De kinderen 
moesten kadootjes inpakken, kadootjes overgooien, parcours lopen en 
kadootjes in de goal gooien. We hadden zelf een pietendiploma gemaakt die 
we aan de kindjes hebben gegeven. Het was een leuke ochtend, hopelijk 
komen er volgend jaar meer pieten de cursus doen.’

Mara (8 jaar): ‘Wij hebben ook dit jaar weer in onze wijk, het Jutfasepunt, Halloween gevierd. Ik was verkleed als een skelet. Ik vond het een hele leuke avond, bij heel veel huizen mochten we aanbellen voor snoep. Ook hadden veel huizen het eng versierd. Volgend jaar doe ik zeker weer mee!’

Jutfasepunt is een gezellig klein buurtje met een hele actieve buurtvereniging. Dat vinden de bewoners belangrijk, want zo ontmoet je elkaar en houd je de buurt bij elkaar. Goed contact met je buren is heel belangrijk. Elk jaar wordt er met Halloween een Trick and Treat georganiseerd waar veel kinderen aan mee doen. Ook de oudere kinderen zijn actief en organiseren voor de kleintjes een pietencursus.

Halloween

Hoi ik ben Ilias en ik vond het Halloween 
heel leuk en er was een goed sfeertje en 
iedereen was lief en verkleed en het was 

gewoon superleuk!
Hopelijk volgend jaar weer.’

Pietencursus
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Uit de Nicolaïkerk
De feestdagen komen er weer aan. Gezelligheid en warmte in de huizen van de 
mensen die dat kunnen betalen. Kou en verdriet bij de mensen die het minder goed 
getroffen hebben. 
In de Nicolaikerk is volop activiteit. Sinterklaas hield een inzameling voor cadeautjes 
voor kinderen die anders niets krijgen. En we vieren op 10 december een hele 
zondagmiddag ‘Kerst in de Klaas’, waar iedereen welkom is. Op 23 december voor de 
kinderen Klaaskersttocht. En u bent welkom in de kerstnachtviering op 24 december 
natuurlijk of bij de mooie vesper op oudejaarsavond. Zo is de decembermaand.  We 
geven ons verlangen naar vrede op aarde vorm met schoonheid, vrijgevigheid en 
gastvrijheid. Maar in de maand januari komen de voedselbanken meestal zonder 
basisproducten te zitten. Dan zijn de warmte en gezelligheid van kerst voorbij en 
zitten de kwetsbare mensen weer in de kou. 
Waar willen we met elkaar naar toe? 
Ik hoop dat de vrede van de kerstdagen ruimte geeft voor diep nadenken over deze 
vraag. We wensen u heil en zegen voor het komende jaar. 

Agenda
11+12 januari 2024: Fever by Candlelight. Zie https://feverup.com/nl/utrecht.

Voor actuele informatie: www.nicolaikerk.nl

Rivierenwijk Groen!
Samen met bewoners maakt de gemeente Rivierenwijk 
groener.
 
Groene ontmoetingsplek bij het ROC
Op het plein tussen het ROC en Grafisch Lyceum bij de 
Willem Sluyterstraat zijn meer dan 6000 stenen gewipt! 
Samen met de scholen plaatsten we hier planten, bomen 
en picknickbanken voor terug. Hierdoor is het plein nu 

Ontmoeten in het groen
een prettige plek om elkaar te ontmoeten en te wande-
len.

Plannen voor de Amerhof
De gemeente is bezig met een nieuw ontwerp voor de 
Amerhof in Rivierenwijk. Het proces lag een tijd stil omdat 
er onduidelijkheid was over de nieuwbouwplannen van de 
naastgelegen school. Inmiddels is hier duidelijkheid over. We 
verwachten het nieuwe ontwerp in het voorjaar van 2024 af 
te hebben en aan bewoners te laten zien.

Heb jij groene ideeën voor Rivierenwijk?
We zijn een groep bewoners van Rivierenwijk die de wijk 
mooier én groener willen maken! Wij zijn op zoek naar 
bewoners van Rivierenwijk die zich bij ons aan willen 
sluiten. Hoe groter deze groep is, hoe groener we de 
wijk kunnen maken. Een groene wijk is mooier, gezonder 
en leefbaarder. Heb je ideeën voor het vergroenen van 
een straat, de aanleg van geveltuinen, het uitdelen van 
bloembollen of andere ideeën? Sluit je dan bij ons aan! 
Het maakt niet uit of je vooral ideeën 
hebt of vooral praktisch bent ingesteld 
en zelf de zelf schep in de hand wilt 
nemen. Aangezien de ruimte publieke-
lijk is, werken we hierin samen met de 
gemeente. Alle hulp is welkom! Meld 
je bij rivierenwijkgroen@utrecht.nl of 
de groepschat via de QR code: 

We horen graag van jullie! 
Groeten van Suzanne, Hans, Hilleen, Lotte van Rivierenwijk 
en Inge van de gemeente 

Foto boven ervoor, foto onder erna
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Met vriendelijke groet, Co Scherrenberg 
Email: coscherrenberg@gmail.com
Tel.: 030-8901323 
Voor Foto’s-Knipsels-Praatjes over de 
JUTFASEWEG VAN TOEN en de 
HISTORIE VAN RIVIERENWIJK.

Rijnlaan 29 - J.J.M. de Groot - Poelier
Jan en Liz de Groot woon-
den boven en achter de 
Rijnlaan nummer 29. Zij 
kregen 6 kinderen.
Jan had vanaf 3 december 
1959 een eigen slachte-
rij aan de Hogelande in 
Utrecht. En in 1968 kwam 
er een centraal punt bij 
aan de Weerdsingel. De 
Groothandel waar hij zijn 
waren verkocht. Zoals het 
gehele jaar kip, kalkoen, tam konijn 
enzovoort. En veel wild groot en klein 
vanaf 15 augustus tot 30 januari, 
waaronder fazant, patrijs, ree, hert, 
wildzwijn. Jan was 'n professioneel 
slachter. 
Jan de Groot had een voetbalelftal 
P.D.G. Poelier De Groot. Dit elftal 
werd in 1970 kampioen zomeravond 
competitie. Het feest werd gevierd 
bij cafe Murk aan de Anton Geesink- 

laan. Jan heeft NOOIT in de 
winkel gestaan.
Liz zijn vrouw was daarvoor 
de aangewezen persoon. Zij 
opende de winkel aan de 
Rijnlaan op 31 augustus 1961 
(nadat Paardenslager Van 
Oostrom vertrokken was). Ze 
hadden gelijk veel klandizie, 
met de opening stonden de 
mensen rijen dik voor de deur. 
Deze winkel is altijd heel druk 

gebleven. Vooral met de feestdagen 
en met als uitschieter de Kerst. De 
klanten stonden al om 6.30 uur voor 
de deur te wachten tot deze open 
ging. Liz stond doordeweeks in de 
winkel met 2 meisjes, en op de zater-

dagen drie meisjes en 'n jongen voor 
de bestellingen.

1964 drie halve kippen gestolen
De 27-jarige poelier Jan de Groot  
heeft zaterdag, aangifte gedaan bij 
de politie van de diefstal. De halve 
kippen zaten in 'n automaat aan de 
muur. Zij werden eruit genomen, 
nadat het glas was ingeslagen. De 
daders zijn na 3 dagen posten door 
de politie opgepakt. Er was ook een 
automaat waar je eigengemaakte 
slaatjes kon halen. Heel erg lekker.
Mirjam Ilbrink heeft er een zaterdag 
baantje gehad. Hele zaterdag werken 
voor 25 gulden, en aan het eind van 
de dag werd de overgebleven kip 
verdeeld.
Jan de Groot bedankt                                        

Yolanda verteld: Als ze na een gezellig avondje te hebben gehad bij de disco in het Clubhuis Heycopstraat, na
 afloop over de Rijnlaan naar huis gingen, eerst even de Kippengrill/Automatiek van De Groot plunderen.

Co Scherrenberg en zijn vrienden rond 1960. ‘Ook wij wisten dat en maakten er graag gebruik van. Als jongens uit de 
buurt van de Mijdrechtstraat vanuit het Parochiehuis kwamen, nog even langs De Groot. Want een lekker gegrild

kippetje van het spit ging er altijd wel in. Door de geur die de grill verspreidde was het voor herhaling vatbaar. Dat wist 
Liz de Groot ook, gelijk had zij tot sluiting in 1987. 

Er kwam een wasserette in de zaak 
tot 2003. Daarna komt Lorenzo.                                                                                                                                         
Zoon Lorenzo werkte na zijn oplei-
ding Levensmiddelen technologie 
veel met zijn vader samen in de 
slacht en het verwerken van vlees, 
gevogelte en wild.Als kind riep 
Lorenzo altijd, als ik ooit stop met 
vlees, dan ga ik beginnen met ijs 
maken en te verkopen in de winkel. 
Zo gebeurde het ook. Lorenzo 
startte in 2003 de ijssalon.                                                                
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‘Lieve buren’, daarmee begon afgelopen 15 november 
in de WhatsApp groep Dichterswijk een bericht van het 
team van restaurant De Pomp. Men had te horen gekre-
gen dat de kans groot is dat vanaf eind april 2024 het 
verhaal van De Pomp stopt. Zoals het er op dat moment 
uitzag komt het tankstation dan leeg te staan. 
‘Het gaat ons aan het hart dat we straks met zijn allen terug 
bij af zijn. We hebben altijd geweten dat De Pomp een tij-
delijk verhaal zou zijn, maar zolang er geen concrete nieuwe 
plannen zijn is leegstand voor niemand wenselijk,’gaf het 
team van De Pomp te kennen. Hun inzet is gericht op een 
tijdelijke verlenging van de vergunning totdat de nieuwe 
plannen vorm krijgen. Er wordt daarbij wel om hulp van 
de buren gevraagd om samen kenbaar te maken bij de 
Raad van State en wethouder dat duidelijkheid gewenst 
is, dat men leegstand wil voorkomen en dat iedereen zich 
afvraagt waarom De Pomp niet kan blijven als er nog 
geen andere plannen zijn. De gemeente maakt zich ook 
hard voor deze tijdelijke verlenging maar draagkracht 
vanuit de buurt kan doorslaggevend zijn. Omwonenden 
die vragen hebben worden uitgenodigd voor een kop 

De Pomp is toch zeker wel een blijvertje???

koffie. Er is inmiddels ook een petitie die ondertekend 
kan worden:
https://petities.nl/petitions/de-pomp-moet-door-kun-
nen-pompen?locale=nl   

De toegevoegde waarde van De Pomp voor de buurt en 
de stad behoeft geen toelichting. Initiatiefnemers Marlou, 
Kimmarah, Danny en Joep hebben samen met de buurtbe-
woners, de gemeente Utrecht, MRP development en Vorm 
ontwikkeling het vervallen tankstation aan de Croeselaan 
weten om te toveren tot het sfeervolle restaurant De 
Pomp. Het restaurant heeft niet alleen een prima keuken, 
maar levert inmiddels ook ontmoetingen tussen buurt-
bewoners en verbinding op voor de buurt. Denk daarbij 
aan de Wijktafel op woensdagochtend, een initiatief van 
DOCK en de ruilkast die samen met Buurtfonds Rivieren-
wijk is gerealiseerd. Het bevlogen team ziet er een uitda-
ging in om de Dichterswijk bruisend en leefbaar houden. 
Zonde als dat verdwijnt, lijkt ons! Dus help ze…  

Maurice Hengeveld

Dit nummer is
gesponsord door:

Uw makelaar in Rivierenwijk!

       Rijnlaan 7 | T 030 288 06 00 | www.willems-steinvoort.nl

Volg jij ons al via Facebook en Instagram?

Foto: Facebook D
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